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Verslag  BO 05/12/2023 om 10u00 

Embuild, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
 

Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Jos Timmermans, 
Frans Deflem, Luc Weemaes, Roland Cools, Rik Bulckaen, Marleen Vandenweghe, Jean-Marie Theunis 
en Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op dit laatste BO van het jaar. Laatste BO voor Fons en 
Marleen.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 14/11/2023 
Er kwamen geen opmerkingen op dit verslag.  

 
3. Financieel: 
- Operationele performantie  

▪ Het secretariaat in Maldegem is volledig afgesloten. Enkel de huurwaarborg 
moet nog gerecupereerd worden. 

▪ Het UBO register is in orde gebracht 
▪ Vanaf heden zal Frans de betalingen opvolgen in opvolging van Fons. 

 
- Wat met onbetaalde facturen afrekening ledenbijdrage? 

 Waregemse Gordel: wordt overgedragen naar de wandelgroep. 

 Boete van Boslandtrail: werd nog niet voldaan.  
 

4. Wandelclubs: 

• Buencamino wordt eind 2024 wandelgroep. Ze gaan wel enkele tochten niet 
organiseren maar aanvaarden de boete.  

• Officieel ontslag Gelliker Galliaren 
 

5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: / 
▪ Kwaliteit/promotie:  

➢ Overname RouteYou door het Mediahuis. Voorlopig geen 
consequenties.  

➢ Wandeltochtborden met zwarte accentuering (cfr Spartastappers 

Ardooie). Dit zou de zichtbaarheid van de richting ten goede komen.  

▪ Evenementen: 
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➢ verslag vergadering Wandelgemeente van het jaar op 17/11/2023: 
de 5 beste dossiers worden weerhouden en dit provincie 
onafhankelijk. De impact van de jury wordt niet vergroot. De telling 
van de stemming blijft gedurende de gehele periode doorlopen. 

▪ Kalender: / 
▪ Reglementen: / 

  
• gemengde commissie personeel/BO beleidsplan 

Begin volgend jaar 16/01/2024 (9u30) brainstorm met het personeel om acties te 
bepalen voor het beleidsplan.  
 

• Flanders Trails 
- lidgeld via inschrijving Flanders Trails:  

in correlatie met toekomstige ontwikkelingen om leden via onze site te laten 
aansluiten bij een club, zal het lidgeld bij inschrijving van Flanders Trails op 
gelijke hoogte gebracht worden.  

• digitale ontwikkelingen: 
e-boekje: De offerte werd goedgekeurd. Deze nieuwe ontwikkeling mag in gang gezet 
worden. 
  
Nieuwe webshop: er werden 3 pistes onderzocht: huidige Magento overnemen, 
Shopify, en een custommade die zou draaien in het geheel.  
De laatste optie lijkt het meest plausibele. Een exacte prijs wordt momenteel 
opgemaakt.  
 

6. Ingebrachte punten 

• Overgang naar 1 AV in het voorjaar van 2025.  
 

Dit heeft impact op de verkiezingen. De verkiezingen voor de federatieteamleden van 
september 2025 en deze van oktober 2025 voor het BO worden verschoven naar 
respectievelijk maart 2026 en april 2026.  
 

• Afslanking BO van max 11 naar max 9 bestuursleden. 

• Duur mandaat leden BO: 
Het mandaat van bestuursleden van het BO die niet meer verkozen werden of zich 
niet meer verkiesbaar stelden, eindigt op het eerst volgende BO na de AV. 
 
Het BO keurt de 3 bovenstaande punten goed. Dit zal verder reglementair uitgewerkt 
worden en voorgelegd worden op een statutaire AV. 
 
 

• Aantal federatieteamleden in het federatieteam kwaliteit/promotie: 
De federatieteams Kwaliteit en Promotie werden samengevoegd tot het 
Federatieteam Groei (naam van het team is nog een vraagteken) .  

 

• Uitstapscenario WiB 
Er wordt in 2025 geen gedrukte kalender meer uitgegeven 
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Er wordt gevraagd dat de clubs de tochten in een straal van 50 km in hun nieuwsbrief 
zouden opnemen.  

  
 

• Afschaffing van de betaalbewijzen werd op het team kwaliteit/promotie besproken. 
Dit wordt ter bespreking meegenomen naar de Provinciale Besturen 

• kledij BO  
Deze zal op 16/01/2024 beschikbaar zijn. 
 

• evaluatie directeur 
Op 16/11/2023 vond de evaluatie plaats. Hierover werd een verslag opgemaakt. Dit 
verslag werd besproken en goedgekeurd door het BO.  
 

• zelfevaluatie BO: naar jaarlijkse gewoonte werd een geanonimiseerde bevraging 
uitgezonden naar de leden van het BO. Volgende aandachtspunten worden 
meegenomen: het BO zal meer opereren op strategisch niveau en men moet 
voldoende aandacht schenken aan de vernieuwing en opvolging van sleutelfiguren.  
 

• overlopen indicatoren Goed Bestuur: 
Alle indicatoren werden nogmaals afgetoetst om er voor te zorgen dat we een zo 
hoog mogelijke score zouden behalen bij de evaluatie. 
 

• Tips rond hernieuwing lidgelden bij clubs? 
Meermaals herhaling in de nieuwsbrief. Aparte gepersonaliseerde mailing. 
Organiseer een hernieuwingsdag/opendeurdag. 

 

• Marleen bedankt nog alle collega’s en is fier dat ze positief heeft kunnen bijdragen tot 
de groei van WSVL vzw 
  
 

  
 

 

 
 


